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"Den helige
Josemaría är en sann
förmedlare av
kärlek"

I Belgien gör man några av de
bästa serietidningarna i
världen, de kallas där för
”Bandes dessinées” (tecknade
band). Stilen i dem är realistisk
och precis. När Paule Fostroy
lärde känna den helige
Josemarías liv beslöt hon sig för
att göra en tecknad serie av det.
För närvarande har den
historien givits ut på 7 språk. Vi
återger här en intervju med
serietecknerskan, Paule Fostroy.



2005-12-11

Mera information om denna
serietidningsberättelse som har
namnet ”Över bergen” i den blå
spalten till höger. Varifrån fick du
idén till att göra en
serietidningsberättelse om den
helige Josemaría?

Paule Fostroy: Det var när jag läste
biografin ”Spår i snön”. Och framför
allt var det en slump – om det nu
finns något som kan kallas slump för
en kristen. Den 2 oktober 1989 tog
jag ett avgörande beslut angående
mitt yrkesval. Jag blev glad när jag
fick veta att skyddsänglars festdag är
just dagen då Opus Dei grundades
och att denna dag därför har en
särskild betydelse för andra, i detta
fall för den helige Josemaría.



När jag läste biografin, slogs jag av
Josemarías personliga anteckningar,
de var så åskådliga och gav en så klar
bild av det han berättade. Idén att
skapa en serietidningsberättelse
uppstod därför på ett naturligt sätt.

Det är du som skapat denna
serietidningsberättelse, vad har
arbetet tillfört dig själv?

Att jag upptäckt en personlighet som
är helt annorlunda än den medierna
vanligtvis visar upp. Det är
fängslande att läsa delar av Opus
Deis grundares intima dagbok. Det
har betytt att jag lärt känna honom
som en personlig vän.

Vad är det i grundarens person
som mest har gjort intryck på dig?

Hans radikala sätt att överallt och
alltid sätta Gud i främsta hand, hans
kärlek till jungfru Maria och hans
fullständiga tro på att de heligas



samfund existerar. Han är en sann
förmedlare av kärlek.

Tror du verkligen att han är ett
helgon för vår tid?

Det är jag helt övertygad om. Han
strålar ut glädje, dynamisk energi,
han ”sätter igång” ens egen energi.
Han är helgonet för den dagliga
verksamheten, vilken denna sedan
än är. Jag tycker mycket om detta
utryck som jag tagit upp i min serie:
När han talade om en medlem av
Opus Dei som just blivit minister,
utropade den helige Josemaría: ”Det
är oviktigt för mig om du är minister
eller gatsopare, det som är viktigt är
att du helgar dig genom ditt arbete!”

Vad kan serietidningsgenren
tillföra evangeliseringen?

I några få teckningar och några få
ord, når serien fram till läsarna,
vilken ålder och vilken kulturella
nivå de än äger. Den underlättar för



dem att sätta sig in i situationer, att
se dem och att förstå vilket budskap
de kommer med. Dessutom väcker
den intresse för att veta mer och i all
sin enkelhet öppnar den en dialog.
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